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Spørgsmål nr. S 111 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Forsvarsministeren 

Dato: 22. oktober 2021 

Stillet af: Anne Valentina Berthelsen (SF)  

Hvad mener ministeren om, at forsvaret siden 2016 har været bekendt med, 

at PFAS-forurening fra brandøvelser på landets flyvestationer har haft store 

konsekvenser for nærliggende vandløb med efterfølgende nedsivning i 

grundvandet, uden at have foretaget sig noget for at stoppe eller begrænse 

udledningen af stofferne, der har store sundhedsmæssige konsekvenser ved 

bl.a. at være kræftfremkaldende, og har ministeren tænkt sig at foretage sig 

noget for at få forsvaret til aktivt at arbejde for at reducere forureningen?  

(Spm. nr. S 111). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Berthelsen@ft.dk, 

pelle.mortensen@ft.dk og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

 

Offentligt

Forsvarsudvalget 2021-22
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